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     P R O T O K Ó Ł  Nr  5/2007 

 

Posiedzenia  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Och rony                

Środowiska 
 
 

         odbytego w dniu  02  października  2007 
 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. BOGDAN śABIŃSKI    - ................................ 
 
 Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego    

    

2.  CZESŁAW GRZYBOWSKI     - ………………………  
    

Członkowie: 

 
3. PIOTR  CZERWONKA   - ........................... ..... 

 
4. HALINA  LEMPEK    - ............................ .... 

 
5. EDWARD  SASKO    - ………………………  
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Porządek posiedzenia Komisji BudŜetowo - Rolnej … Nr 5/07 z dnia             
02 października 2007  – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                      

24 sierpnia 2007. 
3. Analiza wykonania budŜetu za I półrocze 2007. 
4. Analiza opłacalności obligacji Gminy. 
5. Analiza innych sposobów pozyskiwania środków na inwestycje 

gminne. 
6. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodnicz ący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą obecno ści 
w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji.  

 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodnicz ący Komisji Bogdan śabiński przedstawił porz ądek 
obrad i poddał pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła                          
w/w porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1.       Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.   
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie : 
 
 

Protokół Nr 4/2007 z dnia 21 sierpnia  2007 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja  jednogło śnie przyj ęła Protokół           
Nr 4/2007 bez uwag. 

 
 
 
Ad.2. Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 

obrady Rady: 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka           
na 2007 rok, 
 

 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła zał. Nr 4 do niniejszego projektu uchwały dotyczący limitu 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2007 – 2009. Pani 
Wójt poinformowała, iŜ w załączniku tym nie są ujęte wydatki dotyczące 
inwestycji realizowanych wspólnie z powiatem w 2008 roku. NaleŜy zwrócić 
uwagę, iŜ w załączniku tym są zadania , które nie są do końca sprecyzowane, 
a dotyczą przebudowy  chodników.  Zadanie to chcemy realizować                  
we własnym zakresie  . Na dzień dzisiejszy nie wskazuję zadań, gdzie będą 
wykonywane poniewaŜ chcemy realizować ich  jak najwięcej, w ramach 
kwoty ujętej w budŜecie. W pierwszej kolejności chcemy  
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opracować projekty na chodniki w Objeździe,  Machowinku , Wytownie,            
a jak wystarczy środków to w Gąbinie.  
Zadanie  dotyczące świetlic nie ma wskazania miejscowości poniewaŜ 
chcemy wykonać jeden dobry projekt , który będzie powielany do realizacji . 
 
 
Radny Czesław Grzybowski 
- w załączniku tym nie ma spraw dotyczących budowy chodnika Grabno – 
Zimowiska, który był planowany na lata 2008/2009, oświetlenie drogowe 
Grabno - 2009 rok, oświetlenie Zimowiska – 2009/2010, modernizacja sieci 
wodociągowej, o rok jest przesunięta sprawa odwiertu studni głębinowej.  

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- na dzień dzisiejszy wiemy, ze plan , który był robiony zamykał się kwota 
15 mln zł. Nie jest moŜliwe by taką kwotę wygospodarować z budŜetu gminy 
na realizację wszystkich zadań. W związku z powyŜszym pewne zadania           
nie zostały w tym załączniku. Nie oznacza to, ostatecznie Ŝe nie będą                 
w danym roku realizowane. Nie jestem w stanie przewidzieć jakie 
pozyskamy środki zewnętrzne. JeŜeli je otrzymamy , to realizowane  będą  
zadania, które są zapisane w wieloletnim planie inwestycyjnym do realizacji 
w 2008 roku. JeŜeli nie będzie wpływów do budŜetu , to będziemy musieli 
zrezygnować  z realizacji niektórych zadań. 
UwaŜam, Ŝe po to jest opracowany wieloletni plan inwestycyjny,                   
by w pierwszej kolejności realizować zadania w 2009 roku te z 2008 roku, 
które zostały przesunięte, a nie zrealizowane. Tym planem ustaliliśmy 
gradacje potrzeb niezbędnych do wykonania i tych, które mogą jeszcze 
poczekać. 
Droga wojewódzka, o której sygnalizowałam, Ŝe realizacja będzie moŜliwa  
o ile Zarząd Województwa wpisze ją w swój program. Taka sama sytuacja 
jest z Powiatem. Temat oświetlenia będę starała się załatwić w tym roku              
w miarę moŜliwości. Część zadań jest nieujęta poniewaŜ realizacja będzie            
ze środków bieŜących. 

 
Bogdan śabiński  Przewodniczący Komisji  
- zaniepokoił mnie zapis budowa drogi dojazdowej do pól  Starkowo - 
Golęcino. Miała być  to tania droga betonowa , a okazuje się, Ŝe jest to tania 
droga  za 700 tyś zł. 
Świetlica w Dominku będzie kosztować 530 tyś zł. , a miało być taniej.          
W związku z powyŜszym naleŜy się zastanowić, czy nie taniej będzie 
wybudować świetlicę od podstaw . Czy takie działanie jest celowe poniewaŜ 
zawsze to będzie stary budynek i będą pojawiać się problemy typu wilgoci  
itp. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- kosztorys na tę drogę obejmuje roboczogodziny, a realizacja będzie 
własnym sumptem. NaleŜy się spodziewać, Ŝe koszt realizacji tej drogi 
obniŜy się o połowę. Do budŜetu musi być przyjętą wartość kosztorysowa. 

 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- kwota 530 tyś zł jest to kwota zbliŜona. Natomiast na 2008 rok jest 
zabezpieczona kwota 30 tys zł. na projekt i dopiero po projekcie będzie 
wartość kosztorysowa budowy świetlicy w Dominku. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- modernizacja budynku z przeznaczeniem na świetlice w Dominku została 
wpisana z tego względu, Ŝe z programu Odnowy wsi moŜna pozyskać środki 
na budowę lub na modernizację. Na pewno nie przystąpię do modernizacji 
budynku  jeŜeli nie będzie wykonanej oceny technicznej budynku.  

 
 

Bogdan śabiński  Przewodniczący Komisji  
- uwaŜam, Ŝe wieloletni plan inwestycyjny jako załoŜenia programowe 
powinien być skonsultowany z sołtysami. Po przeprowadzeniu  konsultacji 
naleŜałoby go uchwalić jako dokument, na którym będziemy pracować.           
Jest prośba do Pani Wójt by przekazać sołtysom kopie ostatniej wersji 
wieloletniego planu inwestycyjnego jako załoŜenia programowe gminy              
do realizacji w latach 2007 -2013 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
-  wieloletni plan inwestycyjny zostanie przekazany sołtysom do konsultacji. 

 
 

Bogdan śabiński  Przewodniczący Komisji  
- uwaŜam, Ŝe  naleŜy poinformować sołtysów, Ŝe są to załoŜenia                  
kierunków działania. 

 
 

Radny Edward Sasko 
- dlaczego w zapisie budowa drogi dojazdowej Starkowo – Golęcino 
dopisano do pól.  
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Bogdan śabiński  Przewodniczący Komisji  
- jeŜeli nie będzie dopisku, Ŝe droga dojazdowa do pól to nie będzie 
moŜliwości pozyskania środków zewnętrznych. Jest moŜliwość pozyskania 
środków zewnętrznych i dlatego jest taki zapis. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 
wraz z załącznikami w wersji przedłoŜonej przez Panią Wójt : 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/21 4/2004  
Rady Gminy Ustka z dnia  27 pa ździernika 2004 roku w sprawie 
zaliczenia dróg poło Ŝonych na terenie Gminy Ustka do kategorii 
dróg gminnych. 
 
 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochron y z drzewa 
uznanego  za pomnik przyrody  na terenie Gminy Ustk a. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
Głosowało  -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
- projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miej scowo ści 
Grabno.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia tygodniowego 
obowi ązkowego wymiaru godzin zaj ęćdla nauczycieli 
realizuj ących w ramach stosunku pracy obowi ązki okre ślone dla 
stanowisk o ró Ŝnym tygodniowym wymiarze godzin, 
psychologów i logopedów. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 

Głosowało  -  5 
 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie wyposa Ŝenia w składniki maj ątku 
ruchomego Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Ustce po 
podziale maj ątku Miejsko – Gminnego O środka Pomocy 
Społecznej w Ustce. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie nawi ązania współpracy z Gmin ą 
Chybie. 
 
 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do orze kania              
w sądach powszechnych w Słupsku   na okres kadencji 200 8 – 
2011. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści opini ę Zespołu                                  
do zaopiniowania kandydatów na ławników do s ądów 
powszechnych o kandydatach na ławników do S ądu 
Okręgowego w Słupsku, S ądu Pracy i Ubezpiecze ń Społecznych  
i Sądu Rejonowego  w Słupsku. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 

 
Głosowało  -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie stanowisko jak wy Ŝej. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
Międzygminnego pomi ędzy Gmin ą Miasto Ustka, a Gmina Ustka 
w sprawie nadania obszarowi Gminy Ustka   i Gminy M iasto 
Ustka statusu uzdrowiska. 

 
 W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

 
Ad. 3.  Analiza wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007. 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła wykonanie budŜetu za I półrocze 2007 roku. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie : 
 
 
- Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za i półrocze 2007 roku. 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w sprawozdanie.  

 
 

Ad. 4.  Analiza opłacalno ści obligacji Gminy 
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Jadwiga Dic Skarbnik  Gminy  
- przedstawiła informację dotyczącą opłacalności emisji obligacji zgodnie              
z załącznikiem Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w informację. 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie informacj ę dotycz ącą opłacalno ści emisji obligacji .               
 

 
 

Ad. 5.  Analiza innych sposobów pozyskiwania środków                
na inwestycje gminne. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- w zawiązku z postępującymi pracami nad Regionalnym Programem 
Operacyjnym Województwa Pomorskiego na lata 2007 -2013, Marszałek 
Województwa Pomorskiego organizuje spotkanie dotyczące Osi 
Priorytetowej - Lokalna infrastruktura społeczna i inicjatywy obywatelskie 
oraz działania. Rozwój regionalnej infrastruktury drogowej w dniu                    
10 października . Celem spotkania jest przedstawienie regionalnego                          
i subregionalnego podziału alokacji systemu oceny projektów, 
harmonogramu konkursów oraz wypracowanie podejścia do wykorzystania 
środków w ramach RPO WP 2007 - 2013 . W spotkaniu tym będę 
uczestniczyć i mile widziane było by uczestnictwo chętnych radnych. 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- potwierdził uczestnictwo w w/w spotkaniu. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- sprawa pozyskiwania środków zewnętrznych na drogi – mówi                       
się o przydziale 5 letnim na gminę w wysokości 25 mln zł , są to nieduŜe 
środki, Występują  duŜe zaostrzenia w otrzymaniu środków zewnętrznych. 
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Ponadto są określone limity przydziału środków na pojedyncze  
miejscowości 50 tyś zł. JeŜeli z danego programu operacyjnego jest kilku 
beneficjentów np.  w Duninowie działa pręŜnie proboszcz parafii i jeŜeli            
on pozyska 50 tyś zł, to gmina nie otrzyma juŜ  środków na Ŝadne zadanie 
inwestycyjne, wszystko słuŜy mieszkańcom i czy te środki otrzymam osoba 
prowadząca działalność gospodarczą, czy inny podmiot lub gmina                       
to mieszkańcy muszą mieć świadomość, Ŝe środki te słuŜą pośrednio                 
lub bezpośrednio ogółowi mieszkańców. 
Jest uruchomiona dotacja na budowę domu socjalnego. Wystąpiliśmy                 
o dofinansowanie basenu i zajęć pozalekcyjnych „Sport po 16”. Mamy 
informację ustną, Ŝe nie otrzymamy na to zadanie dotacji. Wystąpiliśmy               
z wnioskiem na drogi dojazdowe do pól w 2008 roku.  
Wystąpiliśmy do Eko-Funduszu  o dofinansowanie modernizacji                         
i rozbudowy oczyszczalni ścieków. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- proponuję przyjąć taki wniosek, Ŝe Komisja przyjmuje do wiadomości 
informację udzieloną przez Panią Wójt w zakresie realizacji zadań . Na 
dzień dzisiejszy podejmowane są działania o pozyskiwanie środków lecz 
moŜliwości ich pozyskania są ograniczone. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.  
  
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 

 
 
 

Ad. 6.  Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
 - poinformowała o sprawie dotyczącej Zakładu Usług Wodnych. Jestem             

po kolejnym spotkaniu z Marszałkiem , który zaproponował utworzenie 
Związku Międzygminnego tj. wszystkie gminy wchodzą swoją siecią                  
i infrastrukturą w taki Związek. Tworzą ten Związek na bazie swojego 
majątku , przekazując go na własność. Wówczas Związek staje                   
się udziałowcem w Spółce  z o.o. jaką jest Zakład Usług Wodnych, w którym 
samorząd Województwa ma równieŜ swoje udziały. Utworzenie Związku 
Międzygminnego pozwala na otrzymywanie dotacji z Regionalnego 
Programu Operacyjnego i pozyskiwanie środków zewnętrznych na realizację 
tych zadań. Moje stanowisko jest negatywne. JeŜeli mamy wejść jako 
udziałowiec, to wejdźmy jako udziałowiec bezpośredni do Spółki z o.o.  
obok Samorządu Województwa Pomorskiego i innych gmin w stosunku             
do długości sieci i infrastruktury lub innych parametrów , wspólnie 
wypracowanych. Jest to jedyna moja propozycja. Po przeprowadzeniu 
rozmów z innym Wójtami mają takie samo zdanie, Ŝe Ŝadna gmina nie jest    
za tym Ŝeby tworzyć dodatkowy „twór” w postaci Związku Międzygminnego 
z zarządem i pełną obsługą administracyjną , aby dźwigać cięŜar jego 
utrzymania. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomości w/w informację. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ Prezes Pomorskiego Stowarzyszenia „Nasze 
Środowisko”  wystąpił o opinię w zakresie poszerzenia istniejącego Zespołu 
Przyrodniczo-Krajobrazowego „Kraina w Kratę w dolinie rzeki 
Moszczenicki” o dwie miejscowości (obręby) Starkowo i MoŜdŜanowo. 

 
 

Komisja skierowała przedmiotowy temat do konsultacj i 
mieszka ńców na zebraniach wiejskich w miejscowo ści Starkowo   
i MoŜdŜanowo.  
Po uzyskaniu decyzji mieszka ńców i podj ęciu stosownej uchwały 
przez zebrania wiejskie , niniejszy temat zostanie ponownie 
rozpatrzony przez Komisj ę. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ wpłynęły dwa wnioski ze szkoły Niepublicznej                    
w Pęplinie o wydanie warunków zabudowy i rozbudowy obecnej placówki          
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i powiększenie jej o blok Ŝywieniowy na bazie części działki gminnej i nie 
stanowi własności Szkoły Niepublicznej.  
W tej sprawie przyjmuje następujące stanowisko : zorientujemy się jaka ilość 
dzieci z terenu gminy uczęszcza do Niepublicznej szkoły w Peplinie, a jaka             
z poza terenu  naszej gminy. Na bazie posiadanych dokumentów intencją 
utworzenia tej szkoły było by nie likwidować istniejącej placówki                        
ze względu na dzieci  z naszego terenu, których rodzice wyraŜali chęć ,              
by ich dzieci uczęszczały do szkoły na miejscu ze względu na dojazdy.              
W związku z powyŜszym cały majątek był przekazany umową uŜyczenia             
na czas nieokreślony . Warunkiem było utrzymywanie szkoły w stanie nie 
pogorszonym. JeŜeli do szkoły tej uczęszcza  więcej dzieci z poza terenu 
gminy , to uwaŜam, Ŝe warunki powinny być wynegocjowane                            
za odpłatnością. Nie jestem zwolennikiem budowy na terenie uŜyczonym            
i jeŜeli ma powstać budynek, to na terenie stanowiącym własność. UwaŜam, 
Ŝe Dyrektor szkoły w Pęplinie powinien stanąć do przetargu i kupić teren 
obok szkoły, by obiekt ten rozbudowywać.  Po wykupie terenu moŜe                  
się starać  o wszelkie pozwolenia przewidziane prawem.  
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w informacj ę i popiera 
stanowisko Pani Wójt. 
 
 
Przewodnicz ący Komisji przedstawił nast ępuj ące pisma: 
 
1. Pana /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby / wystąpił z wezwaniem organu                 
do usunięcia naruszenia interesu  prawnego dokonanego uchwałą Rady 
Gminy Ustka Nr XXXIX/392/2006 Rady Gminy Ustka z dnia                      
20 października 2006 w sprawie  wyłączenia działki Nr 557  połoŜonej             
w obrębie Zaleskie z przeznaczeniem pod lokalizację elektrowni 
wiatrowych i zmianę przeznaczenia na działkę rolniczą w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego. 

 
 
Komisja proponuje, by spraw ę pozostawi ć do rozpatrzenia przez 
Wojewódzki S ąd Administracyjny. 
 
 
Pracownicy administracji i obsługi Szkoły Podstawowej w Charnowie  
dot. ponownego rozpatrzenia Uchwały Nr IX/86/2007 Rady Gminy Ustka            
z dnia 24 sierpnia 2007 w sprawie określenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole Podstawowej                   
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w Charnowie jako krzywdzącej , róŜnicującej i segregującej pracowników 
Gminy Ustka. 
 
Komisja opiniuje negatywnie powy Ŝszy wniosek. Stawki 
wynagrodzenia dla pracowników szkół s ą jednakowe. Ka Ŝdy 
pracownik administracyjno – biurowy ma jednakowe kr yteria. 
Zespół Ekonomiczno Administracyjny Szkół nie jest p lacówk ą 
szkoln ą. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 

 
 

Dyrekcja Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Słupsku  
- dot. rozwaŜenia moŜliwości uwzględnienia w budŜecie Gminy Ustka na rok 
2008 środków finansowych z przeznaczeniem na częściowe pokrycie 
kosztów funkcjonowania Szkoły Rodzenia zlokalizowanej przy Oddziale 
PołoŜniczym w Ustce. 
 
 
Komisja opiniuje negatywnie powy Ŝszy wniosek.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. Pismo Państwa /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie               

do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  w sprawie przekazania 
Gminie odcinka głównego kolektora ściekowego od działki Nr 161/1 do 
działki Nr 162/7 w drodze gminnej działka Nr 164. 

 
2. Pismo Stowarzyszenia Producentów i Dziennikarzy Radiowych 

dotyczące zakończonej VI edycji ogólnopolskiej kampanii profilaktycznej 
„Zachowaj Trzeźwy Umysł”. Wśród laureatów konkursów znaleźli się 
przedstawiciele Gminy Ustka : /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby ze SP                   
w Zaleskich, Grupa świetlicowa ze świetlicy w Rowach , /* wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu               

na prywatność osób /.                 
 

3. Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 12 czerwca 2007 roku                   
(Protokół Nr 3/07)  w sprawie przeglądu gwarancyjnego chodnika           
w miejscowości Objazda, Bałamątek. 

 
 

Radny Piotr Czerwonka 
1. – znieś formę ochrony z drzewa uznanego z pomnik przyrody celem wycinki 

drzewa – jesionu w miejscowości Machowinko. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
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2. – udroŜnić rów od od przepustu do rzeki Orzechówki w miejscowości 
Wytowno.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 

 
 

3. – załatać dziury na drodze powiatowej k/przystanku obok Świetlicy                      
w  Wytownie. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
Radna Halina Lempek 
- wykonać zatokę autobusową przy przystanku dla osób wysiadających                 
w miejscowości Bałamątek. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- uzupełnić wyrwy i dziury na drodze powiatowej w Nietkowie (odcinek drogi 
wojewódzkiej do lasu). 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  o godz. 
1240   zamknął  obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
 
 
Protokołowała                                                Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                              BOGDAN śABIŃSKI 

 


